

en sera de même pour tous les employés permanents, tombant, par la nature de leurs fonctions, sous la juridiction des Commissions de l'Incineration, de l'Hygiène et des Statistiques, et des Parcs, Squares et Traverses.

8—Par l'adoption du présent règlement le nouveau quartier est et sera incorporé à la Cité de Montréal et sera sujet à tous les règlements de ladite Cité de Montréal qui ne seront pas en opposition avec les clauses du présent règlement, et sera sujet à tous les devoirs et obligations prescrits par la Charte de la Cité de Montréal et les statuts qui l'amendent.

* * *

Confédération du Canada,
Province de Québec,

Cité de Montréal.

Je certifie que ce qui précède est une vraie copie du règlement qui a été adopté en deuxième lecture à une assemblée mensuelle ajournée du Conseil de la Cité de Montréal, tenue mardi, le onzième jour de juillet 1905, et qui sera pris en considération par ledit Conseil et présenté pour une troisième lecture après l'expiration de trente jours à dater de sa dernière publication conformément à l'article 10 de la section V de la Charte de la Cité de Montréal, 62 Vict., chap. 58.

(Signé)

L.-O. DAVID,
Greffier de la Ville.

HÔTEL-DE-VILLE,

Montréal, 28 août 1905

the jurisdiction of the Incineration, Hygiene and Statistics, and Parks, Squares and Ferries Committees.

8—By the adoption of this by-law, the new ward is and shall be incorporated into the said City of Montreal, and shall be subject to all the by-laws of the said City of Montreal, which do not conflict with the provisions of this by-law, and shall be subject to all the duties and obligations prescribed by the Charter of the City of Montreal and the statutes amending the same.

* * *

Dominion of Canada,
Province of Quebec,

City of Montreal.

The above is certified to be a true copy of the by-law which has passed a second reading, at an adjourned monthly meeting of the Council of the City of Montreal, held on Tuesday, the eleventh day of July, 1905, and which will be considered by the said Council and presented for a third reading after the expiration of thirty days from the date of its last publication in conformity with Art. 10, Sect. V., of the Charter of the City of Montreal, 62 Vict., Chap. 58.

(Signed.)

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY HALL,

Montreal, 28th August, 1905.

C. T. CHARLEBOIS Peintre-Decorateur

342 & 344 RUE SAINT-DENIS.

TEL. MAIN 881 & 882

W. R. Cuthbert & Co.

BRASS FOUNDERS

Corporation Cocks - Caps and Nipples

37, 39 & 41 DUKE ST. - MONTREAL.

T. A. MORRISON & CO.

Milton Pressed Brick
American Enameled Brick
"Roman" Manufactured
Building Stone and
Ornamental Terra Cotta
Morrison Quarry Co's
Machine-Broken
Clean-Screened
"Banc Rouge" Syenite
Concrete & Macadam Stone
Concrete Top Dressing
Roofing Gravel
Building Limestone

Waterous "Champion"
Stone Crushing Plants
Concrete Mixers
Empire Rock Drills
Reliance Hoisting Engines
High Speed Engines
Saw Mill Machinery
Road-Making Machinery
Steam Road Rollers
Fire Appliances
Waterous Fire Engines
New and Second hand
Contractor's Plant

204 ST. JAMES STREET, MONTREAL

(Bell Telephone Main 4532.)

**The John McDougall Caledonian
Iron Works Co. Limited**

— MONTREAL

Manufacturers of Engines, Boilers, and
Machinery of every description

Builders in Canada of "WORTHINGTON
Pumps for Water Works services.

Imprimeur de la
GAZETTE MUNICIPALE
et Impressions Générales

A. P. PIGEON

Printer of the
MUNICIPAL GAZETTE
and General Job Printer

1595-97 ONTARIO STREET